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SLOIA RP, Katowice, dnia 12.12.2023r. 

PROTOKÓŁ Nr 19/12/2023 

z posiedzenia Rady SLOIA RP VI kadencji 2022-2026 

W dniu 12.12.2023r. odbyło się kolejne planowe posiedzenie Rady Śląskiej Okręgowej Izby 
Architektów RP. Spotkanie rozpoczęto przy udziale 10 członków Rady obecnych w siedzibie SLOIA RP 
(PŚ, MPi, AW, MM, DF, AL, JF, AK, RL, PSt). Posiedzenie posiada quorum, a Rada SLOIA RP jest 
w stanie podejmować uchwały. 

1. Przewodniczący Piotr Średniawa [PS] przywitał zebranych i przystąpił do przyjęcia porządku 
obrad: 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto porządek 

2. Przystąpiono do przyjęcia protokołu poprzedniego posiedzenia Rady (nr 18/11/2023 z dnia 
08.11.2023r.): 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto protokół 

3. Sprawy członkowskie - głosowanie uchwał: 

(w wynikach uwzględniono głos kolejnego członka Rady – TW - oddany po przybyciu) 

a) wpis na listę członków na wniosek: 
W/47/12-2023 za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

b) przywrócenie w prawach członka: 
P/15/12-2023 za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

c) zawieszenie w prawach członka na wniosek: 
ZW/31/12-2023 za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
ZW/32/12-2023 za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
ZW/33/12-2023 za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

d) po rozpatrzeniu odwołania w sprawie zawieszenia w prawach członka: 
- Uchwała Nr U/1/12/2023 w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr ZW/28/10/2023 z dnia 

4 października 2023r. 
w głosowaniu: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 
uchylając zaskarżoną uchwałę w całości i umarzając postępowanie. 

4. [PS] Sprawy bieżące i finansowe: 
- informacja o przyznaniu nagród rocznych dla pracownic biura, 

1) Uchwała Nr 1/12-2023 w sprawie utworzenia funduszu celowego w Śląskiej Okręgowej Izbie 
Architektów RP 

w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

2) Uchwała Nr 4/12-2023 w sprawie objęcia tytułu Partnera Instytucjonalnego Wydarzenia 
4 Design Days 25-28 stycznia 2024 roku w Katowicach 

w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

3) Uchwała Nr 2/12-2023 w sprawie organizacji przedsięwzięcia: „FORMA – Forum Młodej 
Architektury 16-17.02.2024 r. ”  

w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 
- planowane koszty wydarzenia - wynajęcie lokalu, wynagrodzenie prelegentów/moderatorów, 

obsługa cateringowa wydarzenia (2 dni). 

5. [MP, WP] Sprawozdanie z sesji egzaminacyjnej grudzień 2023 r. 
- do części pisemnej egzaminu przystąpiło 30 osób - z czego 20 uzyskało wynik pozytywny, 
- do części ustnej przystąpiło 26 osób (wraz z kandydatami z poprzednich sesji), 
- łącznie egzamin zdało 19 osób – w tym 17 zdających uzyskało uprawnienia do projektowania 

bez ograniczeń, a 2 zdających uzyskało uprawnienia do projektowania i kierowania robotami 
budowlanymi bez ograniczeń). 

(dyskusja dot. uznawania na terenie UE uprawnień, które uzyskiwane są po odbyciu studiów na 
krajowych uczelniach posiadających akredytację PKA) 
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(na spotkanie przybył członek Rady – TW) 

6. [AW] FORMA Forum Młodej Architektury - 16-17.02.2024r. 
- omówienie przygotowań do organizacji wydarzenia - harmonogram, panele tematyczne, 
- prezentacja materiałów promocyjnych, 
- propozycje sponsoringu, uruchomienie i akwizycja wydarzenia. 

(dyskusja) 

(do spotkania dołączył online członek Rady – HP) 

7. [PS] Propozycja kolejnego spotkania Rady 10.01.2023r. - przyjęto bez uwag. 

8. [PS] Przygotowanie do XV Programowo-Budżetowego Krajowego Zjazdu IARP 15-16.12.2023r.: 
- sprawozdanie ze spotkania Przewodniczących i Skarbników 7 dużych izb okręgowych:  
 wystąpiono do KRIA z formalnym wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad najbliższego 

Krajowego Zjazdu o punkt dotyczący omówienia zasad podziału składki członkowskiej (jako 
poprzedzający dyskusję oraz głosowanie nad budżetem na 2024r.) oraz przedstawienie pod 
głosowanie projektów dwóch uchwał: w sprawie uchylenia uchwały dot. redystrybucji 
środków oraz w sprawie rozwiązania Zespołu do spraw polityki finansowej, 

- KRIA na nadzwyczajnym posiedzeniu odrzuciła wniosek dot. odejścia od dotychczasowego 
programu redystrybucji, natomiast wniosek w sprawie rozwiązania zespołu został włączony 
do programu zjazdu, 

- w opinii Rady SLOIA RP członkowie dużych okręgów (stanowiący ~70% członków IARP) są 
gorzej traktowani niż członkowie okręgów małych, a KRIA uchyla się od odpowiedzialności za 
narastający konflikt finansowy, 

- przy obecnym sposobie redystrybucji dyskusje o wspólnym programie i przedsięwzięciach są 
bezprzedmiotowe, pomimo zwiększenia obciążeń finansowych członków IARP - kolejną 
podwyżką miesięcznej składki członkowskiej o 14 zł w 2024 r. - w budżecie SLOIA RP, 
będącym do dyspozycji dla bezpośredniej aktywności na rzecz członków okręgowej izby 
pozostanie mniej środków finansowych niż w roku poprzedzającym, 

- w ocenie Rady SLOIA RP nowy system redystrybucji może mieć negatywny wpływ na 
możliwość realizacji ustawowych zadań okręgowej izby, a zwiększenie składki członkowskiej 
może powodować regres w statystyce czynnych członków  izby, nie zmniejszając liczby osób 
wykonujących usługi projektowania architektonicznego, 

(analiza materiałów zjazdowych, komentarz Przewodniczącego KKR – dyskusja) 
- Rada SLOIA RP apeluje do KKR o dokonanie w najbliższym czasie szczególnej analizy 

działalności programowej KRIA w świetle planowanych, a docelowo przyjętych, pozycji 
budżetowych. 

(propozycja kontynuowania dyskusji delegatów na Zjazd Krajowy po spotkaniu rady) 

9. Pozostałe sprawy: 

4) Uchwała Nr 3/12-2023 w sprawie wypłacenia diety za czas pełnienia czynności na rzeczy Izby 
Architektów w formie ryczałtu miesięcznego z tytułu sprawowania funkcji Przewodniczącego  
i członków Prezydium Rady SLOIA, Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego OKK SLOIA RP, 
Okręgowego Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej SLOIA, Zastępcy ORZOZ SLOIA RP, 
Przewodniczącej OSD SLOIA RP, Przewodniczącej OKR SLOIA RP za miesiąc sierpień 2023r. 

w głosowaniu: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

 

 
Na tym zakończono posiedzenie Rady. 
Całość posiedzenia była nagrywana i została zarchiwizowana na CD-ROM. 
Lista obecności w załączeniu. 

 

Sekretarz Rady SLOIA RP 
Anita Langer, Architekt IARP 

Przewodniczący Rady SLOIA RP 
Piotr Średniawa, Architekt IARP 




